



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017
電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

20 April 2020

Dear Members

COMPLIANCE WITH THE PREVENTION AND CONTROL OF COVID-19

In view of the latest direction from Hong Kong Government about the new Regulatory Restrictions on gatherings in Public Places with which the Club must comply, coupled with a consequent reduction in the number of members visiting the Club, the management has decided to implement the following new measures with effect from Midnight 1st April 2020:

NEW OPENING AND CLOSING HOURS OF THE CLUB:

- Please note a reduction in the Club's operating hours, from 10:00hrs to 22:00hrs on weekdays and from 09:00hrs to 22:00hrs over the weekends and public holidays. This is a simple reflection of recent attendance numbers which will provide some relief to the staff with the benefit of some cost saving.
- Dine-in and take away service are now available from 10:00hrs to 22:00hrs. (Last order: 21:15hrs)
- Garden Bar is closed until further notice.

Members are requested to understand that the Club is acting to comply with Government Regulations, while "trimming the sails" so as to keep the Club operating for the benefit of all members.

Yours faithfully,

Rene Verhulst
General Manager
RV/fl





The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 哩半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017
電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

二零二零年四月二十日

尊貴的會員

有關新型冠狀病毒 COVID-19 疫情的防疫措施

就近日特區政府所頒布有關關閉會所運動及康樂設施之通告，及有鑒於蒞臨本會所會員的人流有所減少，管理層現決議由 2020 年 4 月 1 日凌晨起實施以下新措施：

會所的開放及關閉時間調整：

- 為節省營運成本，本會所的開放時間更新為：星期一至五早上 10 時至晚上 10 時，週末及公眾假期早上 9 時至 10 時
- 餐廳堂食及外賣供應服務：早上 10 時至晚上 10 時 (最後點餐時間：晚上 9 時 15 分)
- 花園酒吧暫停開放直至另行通知

本會所目前運作如常，並以保障會員及員工利益及健康為大前提，密切配合特區政府以進行一切抗疫工作，敬希垂注。

白沙灣遊艇會總經理
霍豪思 謹啓
RV/cp